



PROTOKOLL

SEKTIONSMÖTE #2

DATUM: TORSDAG 7 MARS 2024

TID: 17:30-19:30

PLATS: SCHEELESALEN, SCHEELELABORATORIET

NÄRVARANDE

ROBERT SANDBERG

SIRI HULT

NOAH SWÄRDH

NICOLAS LIU

TOWE ANDERSSON

AMADEUS RABENIUS

ALBERT BREMBERG

SIGRID TURESSON

VENDELA GUSTAFSSON

IDA NORBERG

LEONARD WALDENSTRÖM

FATEMEH TAHERI

PÄR ANDERHEIM

RAFAEL JINHYEOK

NICHOLE RIVERA

REBECCA VESTERLUND

FELICIA ÅNGMAN

ANTON BERGLUND

ISABELLA NORLIN

OFELIA BERGQUIST

KARIN BISTRÖM

FILIP KÄRNEBRO

FILIPPA SENNSERSTREN

THEODOR LÖÖV VON HAGH

CHRISTIAN ANDERSSON

PETER RICKAN

ALI RAISS

PENELOPE GANNOUM CAICEDO

HEDDA WIKSTRÖM

MATTEUS BE ABEN

PANIZ BANIADAM

ALEX EKSTRÖM

EMIL KARLSSON

WILLIAM WU

DAVID MAKARI

HANNA DANYAPEYMA

KAJSA ENGBLOM

MOA PALM

FORMALIA

F1 Mötets öppnande

Mötet öppnade kl 17:34

Mötet beslutade:

att välja ordförande Robert Sandberg till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade:

att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare

Mötet beslutade:

att välja Siri Hult till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson

Mötet beslutade:

att välja Christian Andersson och William Wu till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade:

att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll

Mötet beslutade:

att lägga föregående protokoll #7 2023 till handlingarna.

I1 Information från styrelsen

Föredragande: Robert Sandberg

- Nästa helg deltar OMSiS ansvarig i årets första OMSiS, en plats för att utbyta kunskap om läkarprogrammet – lärosäten emellan.
- Styrelsen har införskaffat merch som kommer att börja säljas inom kort.
- Styrelsen meddelar att studentrepresentanterna numera behöver fylla i enkäter för att bekräfta om de har något att rapportera till mötet. Det belyses även att det var en låg svarsfrekvens på den utskickade enkäten inför detta möte.
- Styrelsen informerar om att respektive studentrepresentant så småningom kommer att få en e-mailadress för respektive post. Dessa kommer göras tillgängliga för studenter på respektive kurs.
- Enkäter kommer att skickas ut till respektive kurser för att samla opinion så att studentrepresentanterna kan ta med sig dessa till sina respektive möten.

I2 Utlysning av studentrepresentanter

Vårens utlysning av poster som studentrepresentant är igång. Ansvariga för studentrepresentation i styrelsen Amadeus och Noah presenterar de viktigaste datumen och förändringar i studentrepresentantposterna.

Föredragande: Amadeus Rabenius och Noah Swärd

- Utlysningen av vakanta studentrepresentantposter är nu igång. Amadeus presenterar de viktigaste datumen som gäller, och meddelar att det finns 19 poster att söka.

I3 Besök av programledningen

Programledningen presenterar sig och öppnar för frågor och samtal med läkarstudenterna.

Föredragande: Robert Sandberg, Marie Dahlin, Ellinor Kenne, Anna Freyschuss

- Programledningen presenterar sig och berättar om hur läkarprogrammets verksamhet ser ut och styrs inifrån. De öppnar för frågor och samtal med studenterna.
- Kursledningen belyser att de jobbar för att man ska kunna åka på utbyte på det nya läkarprogrammet, och att de just nu befinner sig i ett läge där de nuvarande utbytesavtalen mellan partneruniversitetet behöver revideras samtidigt som det nya läkarprogrammet implementeras.

RAPPORTER

R1 Rapportrunda

Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionens möte.

Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och arbetsgrupper.

PN:

- Det har fattats beslut om att läkarsektionen får bidrag för deras deltagande under AMEE-konferensen. Under hösten har kursen Klinisk medicin 1 stött på hinder på grund av dess många obligatoriska lärtillfällen. Diskussion har förts kring hur man kan lösa detta på ett bra sätt, och planering pågår.

T4:

- Kontaktansvarig för global och jämlik hälsa har undersökt hur detta representeras på tidigare kurser, och momentet kommer med stor sannolikhet minska i mängd under de senare kurserna på läkarprogrammet, specifikt termin 11.

T5:

- Inget att rapportera

T6:

- Inget att rapportera

TK4:

- Två nya inslag i kursen ligger som förslag. Det första berör en anatomiworkshop som skulle syfta till att studenterna får komma till anatomen för basal anatomirepetition kopplat till lärandemålen i kursen. Det andra rör ett fallbaserat seminarium anordnat av primärvården. Utöver detta har det efterfrågats mer feedback från studenter som just nu går kursen, för att implementeringen av det nya läkarprogrammet ska ske på ett så adekvat sätt som möjligt. Studentrepresentanterna i temakollegiet kommer ta kontakt med studenter i termin sju och se till att feedback rapporteras in kontinuerligt under kursens gång. Vidare råder i nuläget en del oklarheter för hur kursen ska TBL-anpassas då kursens nuvarande upplägg är uppskattat. Feedback önskas på vad som fungerat bra och dåligt på tidigare kurser för att denna övergång ska fungera så bra som möjligt.

TK5:

- Planering inför implementering av det nya läkarprogrammet pågår. Det ska läggas ut inspelade föreläsningar från de basvetenskapliga terminerna så att man ska kunna repetera gammalt innehåll under kursens gång.

IPL:

- Inget att rapportera

PIL:

- Inget att rapportera

SVK:

- Inget att rapportera

LINK:

- Inget att rapportera

Kurswebbar:

- En mall för de kliniska kurserna håller på att utarbetas men det uttrycks att vissa kurser är svårare att implementera i samma mall för canvas. Det har varit önskemål om att ha handledare tillgängliga på canvas, men svårigheter har stötts på i samband med GDPR.

CK:

- En frågebänk undersöks i samarbete med alla läkarprogram i Sverige för att öka kunskaperna mellan de olika universiteten. Tidigare har studenter inte bytt sjukhus för OSCEn på T7 men nu kommer man att göra detta framöver.

Studentskyddsrepresentanterna:

- Inget att rapportera

DISKUSSIONSÄRENDEN

D1 Appliceringsmomenten under TBL och dess potential kontra realitet
Vi vill veta vad du tycker om appliceringsmomenten under TBL. Allmänna synpunkter? Vad fungerar bra och vad fungerar mindre bra? Känner du att appliceringsmomenten är lärorika eller utmanande?

Föredragande: Robert Sandberg

Diskussion förs kring vad studenterna tycker om appliceringsmomentet under TBL. Mötesdeltagarna får prata i mindre grupper om vad som fungerar bra respektive dåligt. Därefter lyfter de bland annat:

- Studenter berättar om att de vid ett appliceringsseminarium blev uppkallade att svara på frågor med förnamn, vilket hade en överraskande positiv effekt.

- Desto mindre grupper man är, ju mer vågar studenter fråga och använda appliceringarna som ett inlärningsforum.
- Appliceringsfrågorna behöver upplevas relevanta för kursens nivå och tema, och vara lagom utmanande.
- Rast som läggs ihop med appliceringsövningen får kritik.
- Mängden obligatoriska appliceringsseminarium i helklass under klinterminerna ifrågasätts och kritiseras.
- På genomgångar går vissa lärare igenom alla svarsalternativ även om alla studenter svarade rätt på frågan. Studenterna lyfter att tiden borde fördelas utefter hur studenterna svarat och var deras kunskapsbrister föreligger.

D2 Revidering av meritlistan för utbytesstudier

Revidering av meritlistan som används vid urval till utbytesstudier pågår inom LINK. Allmänna synpunkter? Tankar kring internationellt prägel? Vilka är de viktigaste aspekterna att ta hänsyn till enligt dig?

Föredragande: Robert Sandberg

- Många studenter har önskat att meritlistan ska uppdateras. Mötesdeltagarna diskuterar ärendet i mindre grupper. De får också fylla i ett formulär som ligger öppet till den 15/3-2024.
- Mötesdeltagarna lyfter återkommande att tidigare utbyten inom Norden upplevs särskilt problematiskt – men att internationell prägel i sig skulle kunna fylla en funktion. Samtidigt lyfter några andra mötesdeltagare att det är synd att all internationell verksamhet studenter ägnar sig åt både på skolan och på fritiden inte täcks under begreppet internationell prägel.
- Utöver detta diskuteras också hur stapling av meriter skulle påverka meritlistan. Samt att om den internationella prägel tas bort skulle meritlistan i stort också behöva revideras för att belöna de poster som i nuläget är beroende av den internationella prägel de får.

NÄSTA MÖTEN

- Torsdagen 11 april 17:30-19:30
- Torsdagen 16 maj 17:30-19:30

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Robert Sandberg avslutade mötet kl. 19:33

VID PROTOKOLLET

Siri Hult, mötessekreterare

JUSTERAS

Robert Sandberg, mötesordförande

Christian Andersson, justerare

William Wu, justerare